
Millo reivindica el potencial tur�stic dels camins de ronda i en

reclama la millora

El cap de llista del PP al Congr�s, Josep Enric Millo, va visitar ahir un tram del cam� de ronda de Calonge i va

lamentar que Çel Govern socialista, que �s qui havia de mantenir i tenir en bones condicions els camins de

ronda, no ha fet els deuresÈ. En aquest sentit, per Millo Çl«arranjament i millora dels camins gironins �s una altra

de les moltes promeses incompler tes del Par tit socialista a les comarques de GironaÈ. El cap de llista tamb� fa

responsable de l«estat dels camins al Govern de la Generalitat, ja que Çhi ha trams d«aquests camins que s�n

compet�ncia auton�mica, com el que va des del Far de Sant Sebasti� a Tamariu, i tampoc estan en condicionsÈ.

Millo va ressaltar tamb� la inseguretat d«alguns d«aquests camins.

A banda del problema de seguretat, Millo tamb� va voler fer refer�ncia al Çpotencial tur�stic que tenen aquests

espaisÈ. El cap de llista considera que Çs�n un element m�s per donar valor a les nostres destinacions

tur�stiques i fer-les m�s competitivesÈ. A m�s, creu que Çuns camins de ronda en condicions contribuirien a

desestacionalitzar el turisme a la Costa BravaÈ. Els populars tenen clar que el sector tur�stic �s prioritari per

sor tir de la crisi, ja que �s un dels motors m�s impor tants de l«economia espanyola i gironina. En aquest sentit,

els camins poden complementar qualitativament l«ofer ta, segons el PP. ÇPoder vendre al m�n no nom�s la

nostra Costa Brava, sin� el fet de poder-la visitar a trav�s d«un cam� de ronda que tingui continu�tat i ressegueixi

tot el litoral �s un atractiu tur�stic incomparable i molt valu�sÈ, va concloure Millo, que va afegir que el nou

Govern haur� d«inver tir-hi Çde forma priorit�riaÈ i Çcreure-hi realmentÈ com fa el PP.

Font del document:

http://www.diaridegirona.cat/eleccions-generals-2011/2011/11/05/millo-reivindica-potencial-turistic-dels-camins-ronda-re

clama-millora/527298.html?utm_source=rss


